



Reach Canada™

Legal Information and Form Filling Clinic

Clinique Gratuite De Soutien Au Remplissage
De Formulaire

Ontario
Trillium Foundation



Fondation Trillium
de l'Ontario

An agency of the Government of Ontario
Un organisme du gouvernement de l'Ontario

Dates: November 9 and 23, and December 7, 2018

Time/temps: 10:00am-11:00am

Location/lieu: Elizabeth Fry Office, Ottawa Courthouse, 161 Elgin Ave, Lower Level, Outside Courtroom #4

Do you have a disability and need help filling out important forms? Reach, Equality and Justice for People with Disabilities, will be present to assist you in filling out your forms related to the Ontario Disability Support Program (ODSP), Ontario Works, Canada Pension Plan (CPP), and landlord-tenant law (ex: lease). Please bring your forms to the clinic.

Avez-vous un handicap et avez-vous besoin d'aide pour remplir des formulaires? Reach, Égalité et Justice Pour Les Personnes Ayant Un Handicap sera présent(e) pour vous aider à remplir vos formulaires ayant trait aux programmes suivants: Programme ontarien de soutien aux personnes handicapées (POSPH), Programme Ontario au travail, Régime de pensions du Canada et le droit du logement (ex: bail). Nous vous remercions à l'avance d'apporter vos formulaires à la clinique.

**To register, please contact the Elizabeth Fry Society of Ottawa
Pour vous inscrire, veuillez appeler la Société Elizabeth Fry d'Ottawa
613-239-1117**